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Niels Bilenberg, diagnoseudvalget:  
ICD11 forventes ikke udgivet før 2015. 
Processen er lukket, modsat processen omkring DSM V, hvilket betyder begrænset 
indflydelse. 
NB har løbende kontakt til den Børnepsykiatriske repræsentant Rødelius fra Sverige. 
NB forventer at diagnoseudvalget i forbindelse med udgivelsen, vil forestå div. 
møder i forbindelse med en kommende implementeringsproces. 
 
ADHD databasen er konstitueret med en ny styregruppe. 1. møde forventes afholdt i 
løbet af kort tid med opfølgning på den første del af registreringen. Der vil 
efterfølgende blive givet feedback til de enkelte afdelinger omkring status på 
indrapportering. Årsrapporten udkommer efter et år. 
 
Gitte Delholm, psykoterapiudvalget. 
Psykoterapiudvalget består af 5 medlemmer: Gitte Delholm, Peter Ramsing, Lærke 
Hamborg, Nina Teis Hjørring og Anne Sofie Enevoldsen. Heraf er 4 psykodynamisk 
orienterede og 1 systemisk narrativt orienteret. Udvalget søger en repræsentant for 
KAT. 
Der arbejdes primært med godkendelse af dele af psykoterapiuddannelser samt 
behandling af ansøgninger om individuelle specialist- og supervisoruddannelser. 
Den ny målbeskrivelse ligger på BUP-DK s hjemmeside. De væsentligste ændringer 
fremgår af følgebrev til den nye betænkning.  
Ved mødet fremhæves at der er en ”overgang” på 3 år til at færdiggøre igangværende 
uddannelser. Denne udløber i nov. 2016. Kravene i den nye betænkning skal være 
opfyldte. 
I 2008 blev BUP separeret fra voksenpsykiatrisk psykoterapiudvalg. Det specificeres 
at uddannelse som specialist skal være i BUP psykoterapi.  
Der er fokus i arbejdsgruppen på at sikre at uddannelseslæger opnår grunduddannelse 
i psykoterapi og godkendelse af specialister. 
Det nævnes at der kunne være behov for en ny undersøgelse af omfanget af 
nuværende specialister. 
 
 
 


